
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 573
Vil ministeren oplyse, som opfølgning på sin besvarelse af Retsudvalgets
spørgsmål 254 (alm. del 2011-12), hvor stor en andel af de omtalte sager,
hvor myndighederne har placeret såkaldte snifferprogrammer på private
pc’ere m.v., har brugt NEM-ID som indgang til at placere sådanne program-
mer? Og vil ministeren, hvis NEM-ID ikke har været anvendt, indhente oplys-
ninger om, hvorvidt det ville være teknisk muligt for myndighederne at anven-
de NEM-ID til dette formål?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stine Brix
(EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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